
Protokół Nr 31/09 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 15 września  2009 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201

Rozpoczęcie posiedzenia godz.1000 
Zamknięcie posiedzenia godz. 1145

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu  oraz   ,  Zastępca  Wójta  Jerzy Makowski   i  w  części  dotyczącej  spraw finansowych
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch. .
W posiedzeniu uczestniczył   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ksawery Nyks . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 18  września  2009 r. 
4.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze 2009 roku oraz 
    ocena przygotowania szkół do roku szkolnego 2009/2010 
    Stanowisko komisji na sesję 
5.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-sze półrocze 2009 roku 
   Opinia komisji 
6.Sprawy róŜne    
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  31/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane   pytania  czy  wątpliwości  ,  a  następnie
zaopiniowała jak niŜej :

-projekt   uchwały  Nr  XXX/232/09  zmieniający  uchwałę  o  utworzeniu  Ośrodka
Administracyjnego   Szkół  Gminy  Stargard  Szczeciński  –  komisja   pozytywnie
zaopiniowała projekt  uchwały ,
-  projekt  uchwały  Nr  XXX/233/09w  sprawie  nadania  Statutu  dla  Ośrodka
Administracyjnego  Szkół Gminy Stargard Szczeciński

Po wysłuchaniu uzasadnienia zastępcy wójta do projektu uchwały  ,iŜ nie było takiego
dokumentu   jak  statut  w  Ośrodku   ,  a   osoba  dokonująca  kontroli  zaleciła   jego
opracowanie  i dlatego został przygotowany – komisja pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały,

-projekt  uchwały Nr XXX/234/09 w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia
wysokości opłat  za korzystanie z cmentarzy komunalnych i urządzeń cmentarnych –
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
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-projekt  uchwały Nr XXX/235/09 w sprawie udzielenia pomocy finansowej innym
jednostkom samorządu terytorialnego

Zastępca  Wójta  poinformował  ,Ŝe  w  tym  projekcie  uchwały  mówi  się  o
współfinansowaniu gminy w 2010 r.  w budowie drogi – m.in chodnika na odcinku. od
młyna w  Witkowie II do przystanku w Witkowie I , na który to gmina ma w roku 2010
udzielić  pomocy  finansowej  .Wójt  równieŜ  udzieli  odpowiedzi  na  zapytanie
przewodniczącej  komisji  w sprawie  chodnika w Skalinie ,iŜ  w tej  sprawie  starostwo
powiatowe  mówi o drodze wspomagającej do obwodnicy gdzie m.in byłby ujęty ten
chodnik.
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  

-projekt  uchwały  Nr  XXX/236/09  w  sprawie  dzierŜawy  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej  własność   Skarbu  Państwa  –  Państwowe  Gospodarstwo  Leśne  Lasy
Państwowe    

Komisja opiniując projekt uchwały  zaproponowała , aby określić maksymalną wysokość
oferty gminnego czynszu miesięcznego do kwoty 160 zł .
     - projekt uchwały Nr XXX/237/09 w sprawie wyraŜenia zgody na dokonanie 
       darowizny nieruchomości  gminnych  na rzecz Powiatu Stargardzkiego 
Zastępca  wójta  uzasadniając  w/w  projekt  uchwały  poinformował  ,Ŝe  przekazując  na
rzecz  Powiatu   Stargardzkiego   w formie  darowizny  niezabudowane  działki  gminne
pozwolimy   starostwu na realizację  projektów  unijnych i   będzie to ciąg  pieszo -
rowerowy .    
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .
     - projekt  uchwały Nr XXX/238/09   w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 
       pokrycie kosztów   organizacji kolonii dla dzieci z terenów poszkodowanych klęską 
       powodzi- komisja i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,
   - projekt  uchwały Nr XXX/239/09  w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 r. 
     oraz zmiany limitów  wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne
Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały, a szczegółowiej  zmiany w wydatkach .
Radny  Kochaniec  zapytał  się  czy  place  zabaw  są  ujęte  do  realizacji   w  jakimś
harmonogramie  .
Skarbnik gminy odpowiadając poinformowała w jakich miejscowościach place zabaw
ujęte były w budŜecie tegorocznym ,a o następnych będzie decydował wójt .
Dyskutowano o projektach na place zabaw , które oprócz gminy   będą wykonywane
przez  WIR , o przeznaczeniu środków sołeckich na wyposaŜanie placów zabaw ,iŜ w
takich przypadkach będzie decydować zebranie wiejskie .
Na zakończenie zastępca odnosząc się  do wcześniejszej wypowiedzi przewodniczącej
komisji , iŜ zapowiadana budowa kanalizacji m.in. w Skalinie w ramach przynaleŜności
gminy  do  Związku  Gmin  Zlewni  Jeziora  Miedwie   trwa  bardzo  długo  i  tutaj  wójt
odpowiedział na jakim etapie są prace , iŜ jest opracowana dokumentacja i przy naborze
jesiennym będzie składany wspólny wniosek .
Komisja  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
    - projekt  uchwały Nr XXX/240/09 w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej 
      określenia czynności z zakresu  prawa pracy dokonywanych wobec wójta gminy-  
      komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
    - projekt uchwały Nr XXX/241/09 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego –  
      komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
   - projekt  uchwały Nr XXX/242/09  w sprawie rozpatrzenia skargi – do tego projektu  
     komisja rewizyjna ma wypracować  stanowisko .  
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Ad.5 
Skarbnik  gminy omówiła informację  o przebiegu wykonania budŜetu gminy za I-sze
półrocze  2009  roku  ,  a  komisja  szczegółowo  przeanalizowała  wykonanie  zadań
inwestycyjnych dowiadując się  , które zostały  zrealizowane , które są w trakcie, a które
przejdą na rok następny .
Radny Klim – zapytał się o brak realizacji zadania pn.  sporządzenie programu  usuwania
azbestu i wyrobów  zawierających azbest wraz z inwentaryzacją .
Zastępca  wójta wyjaśnił ,Ŝe radni na sesji majowej otrzymali projekt uchwały w sprawie
regulaminu i ta   sprawa  będzie dyskutowana  na sesji październikowej .
Przewodnicząca komisji zwróciła uwagę ,aby nie zostało środków na drogach , bo na jej
terenie nie został dokończony remont drogi Skalin-Wierzchląd z roku poprzedniego.
Przewodnicząca komisji podała opinię komisji do protokołu ,. a mianowicie :
Komisja Socjalno -Porządkowa i Oświaty  pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu
gminy za I-sze półrocze 2009 roku .
Ad.4i 6 
Przewodnicząca  komisji  omówiła  informację  dotyczącą  działalności  Ośrodka
Administracyjnego  Szkół  Gminy Stargard  Szczeciński  za  I  półrocze 2009 roku  oraz
ocena przygotowania szkół do roku szkolnego 2009/2010 , a następnie poprosiła o uwagi
bądź pytania .
Zastępca  wójta  poinformował  ,Ŝe  drastycznie  spadła  liczba  dzieci  uczęszczających
zwłaszcza do gimnazjum i tutaj wspólne z członkami komisji  w dyskusji starano znaleźć
uzasadnienie dlaczego tak jest, a m.in to  część młodzieŜy zapisuje się do gimnazjów na
terenie miasta .
Kolejno komisja zwróciła uwagę na ilość dzieci uczęszczających do szkoły podstawowej
w Koszewie , gdzie liczba uczniów w klasach jest niewielka i dlatego funkcjonuje nadal
nauka w klasach łączonych , gdzie koszty jednostkowe  na jednego ucznia są bardzo
wysokie . 
Radna Kornet Renata wykonująca zawód nauczyciela poinformowała ,Ŝe ministerstwo
dołoŜyło jedną godzinę dodatkową do pracy z uczniami .
Zastępca Wójta poinformował  o  problemie  jaki  zgłosili  rodzice uczniów z  klasy I  -
Grabowa   ,  a  dotyczył  on  godziny  odjazdu  autobusu  szkolnego   ze  szkoły  w
Grzędzicach , bo dzieci  czekając na następny kurs  musiałyby  być  w świetlicy szkolnej
około 45 minut .
Przewodnicząca  podała  do  protokołu  przyjęte  jednogłośnie   stanowisko  komisji  do
omawianego tematu , a mianowicie : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa   i  Oświaty  oceniając  działalność  Ośrodka
Administracyjnego Szkół za I-sze półrocze 2009 roku i przygotowanie Szkół 
do roku szkolnego 2009/2010 – przyjęła przedstawioną informację .
Informacja stanowi załącznik do  niniejszego protokołu.
Ad.7
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .

Protokołowała :                                                                                   Przewodnicząca Komisji 
Z . Stoczkowska                                                                                      ElŜbieta Kucaj 
Data sporządzenia :                                                                             Data podpisania : 
2009.09.15                                                                                           2009. .......................


